



香港基督教服務處
HONG KONG CHRISTIAN SERVICE

恪守初心70載 堅定信念創未來
Never forget our humble start,
Move on with one determined heart.

18/02/2022

心橋融合教育服務 (第二隊) 辦事處暫停開放

本處心橋融合教育服務 (第二隊)，由於有服務使用者懷疑確診新型冠狀病毒 (快速抗原測試呈陽性)，該服務使用者最後一次曾於 2 月 11 日到訪深水埗石硤尾邨美禧樓 301 號舖的單位辦事處。相關職員將進行病毒檢測，單位辦事處將於 2 月 18 日及 2 月 19 日暫停開放並進行消毒清潔。

謝謝垂注。

香港基督教服務處

BIES 2 office will be closed temporarily

A service user of Bridge-Integrated Education Service (Team 2) is suspected of having COVID-19 (received a positive rapid antigen test result), whose last visit to BIES2 office, located at Shop No. 301, Mei Hei House, Shek Kip Mei Estate, Shamshuipo, was on 11 February. The staff in concern will undergo COVID testing. BIES2 office will not be operated as usual for sanitisation purpose in the period of 18th February to 19th February.

Thank you for your attention.

Hong Kong Christian Service